

國立臺灣科技大學新生入學英文分級會考注意事項

1. 測驗分兩項：第一項「聽力測驗」共 45 題，大約考 35 分鐘，請在答案紙的「聽力測驗」欄內作答；接著繼續考第二項「閱讀能力測驗」，共 45 題，作答時間 50 分鐘，請在答案紙的「閱讀能力測驗」欄內作答。
2. 兩項測驗中間不休息，測驗進行中，不可以提前交卷離場。聽力測驗中，只能作答聽力測驗的題目；閱讀能力測驗中，只能作答閱讀能力測驗的題目，不可翻閱聽力測驗試題或塗寫聽力測驗答案，否則以違規扣分處理。聽力測驗中，請務必聽完每一題試題後立刻在答案紙上完成作答。
3. 本測驗均為單選題，請以 2B 黑色鉛筆在答案紙各項答案欄內塗滿作答。每題答對者給分，答錯、答兩個以上、未答或在試題冊上作答者不給分亦不倒扣，更改時原答案須擦乾淨，答案紙不可摺疊或污損，以免影響電腦計分。兩項測驗皆須應考，否則作答不計分。
4. 測驗進行間，可以在試題冊寫字、作記號；但不可以在其他物品上書寫與測驗有關之任何文字、符號，否則作答不予計分。
5. 鬧鐘（錶）等電子設備必須取消鬧鈴設定。手機及智慧型穿戴裝置亦須取消所有鬧鈴設定後關機。所有非應試用品（含前述設備，手錶除外）皆須放在教室前面地板上，不可以帶到座位；測驗進行間若發現上述設備發出聲響/振動或處於開機狀態或將之帶至座位皆視為違規，並以扣分處理。
6. 不可以傳遞、夾帶、左顧右盼或交談。請人代考，意圖或已將試題冊、答案紙或試題影音資料攜出試場或於測驗中意圖或已錄音或傳送試題者，監試人員將請其離場，成績不計分。
7. 測驗結束時，請立即停止作答，在原位上靜候監試人員收卷，待監試人員清點全部的試題冊和答案紙後，宣布結束才可以離開。
8. 如果違反試場規則，監試人員將於閱讀測驗中簽發違規通知，要求考生簽名；累計 2 次違規警告或嚴重違規者，監試人員可以取消考生的考試資格，作答將不計分，並依校規處理。

國立臺灣科技大學新生入學英文分級會考

測驗項目介紹

測驗項目	聽力	閱讀
總題數	45 題	45 題
總作答時間	約 35 分鐘	50 分鐘
測驗內容	第 1 部分：問答 15 題 第 2 部分：對話 15 題 第 3 部分：談話 15 題	第 1 部分：詞彙 10 題 第 2 部分：段落填空 15 題 第 3 部分：閱讀理解 20 題
總測驗時間 (含試前、試後說明)	兩項合計約 2 小時	

Important Points Concerning Test Regulations

1. This test is divided into two sections, the Listening Comprehension Section and the Reading Comprehension Section. The Listening Comprehension Section contains 45 questions and lasts for about 35 minutes. The Reading Comprehension Section contains 45 questions and lasts 50 minutes. On your answer sheet, mark the answers in the place provided on the answer sheet.
2. There is NO rest break between the sections. You may not hand in your test materials early or leave the test room before the proctors have announced the end of the test. During the time allowed for each section, you must work on that section only, and may not read or work on the other section.
3. All the questions are multiple-choice questions. You may use only a soft, black lead (No. 2 or HB) pencil to mark your answer sheet, and mark only one answer for each question. Answers written in the test booklet will not be scored. Fill in the oval completely, and do not make any stray marks on the answer sheet. If you erase anything, do so carefully and thoroughly. Questions for which you mark incorrectly, no answer, or more than one answer are neither counted in scoring nor subtracted from a score. Keep the answer sheet clean and do not fold or roll it, which may affect the accuracy of optical scanning. The two sections of the test are scored and reported independently. You must complete both sections of the test in order for your performance in the test to be scored.
4. You may take notes in the test booklet. However, it is against test regulations to make such notes or drafts on the answer sheet or on any other piece of paper; if you do so, your answers will not be scored.
5. In order to keep the test room quiet and avoid disturbing other test takers, all electronic devices, including but not limited to mobile phones and smart wearable devices, must be turned off, and be left on the floor at the front of the test room. If you bring any such device to your seat, or if such a device sounds or vibrates during the exam (from the time the proctors distribute answer sheets to the announcement of the end of the test), a minimum of five points will be deducted from your score. If you have brought a watch or a clock with an alarm function activated, please cancel it now to help ensure a quiet test environment.
6. You may not communicate with other examinees, pocket any notes, or attempt to read another examinee's test answers or notes. Should an examinee be found to be acting as a substitute for another person, attempt (successfully or not) to remove a test booklet, answer sheet, or test CD from the test room, or record the audio section of the test, the person performing such an action will be requested to leave the test room. In such cases, the exam will not be scored.
7. At the end of the test, you are to put down your pencil immediately and stay in your seat until the proctors have collected all the test materials, confirmed the number of answer sheets and test booklets, and then announced that you may leave.
8. If you are found to be acting in contravention of any of the aforementioned regulations, or fail to follow any of the instructions of the proctors, the proctors are authorized to disqualify you as a candidate and request that you leave the test room. In this case, your answers will not be scored, and will be imposed penalty by the NTUST.

Test formats and structure

	Test format	No. of questions		Time (in min.)	
Listening	Answering Questions	15	45	35 (approx.)	Totaling 2 hours (approx.)
	Conversations	15			
	Talks	15			
Reading	Sentence Completion	10	45	50	
	Cloze	15			
	Reading Comprehension	20			